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Vítáme všechny, kteří právě sledují naše 212. on-line setkání studijní skupiny Dr.
Hawkinse.

Už jen tím, že jsme dotřepali svoje kostry na toto setkání, máme šanci, že se na
nás něco osmózou nalepí. Tak, jak se to děje v AA nebo v jiných dvanácti krokových
skupinách. Naše setkání umožňují postupné posuny z poslouchání do momentů, kdy
tzv. trkne – a to naposlouchané je uplatněno v praxi, v situacích, kterými jsme
karmicky přitahováni.

Díky  našemu  každopondělnímu  on-line  setkávání  se,  se  v  naši  duchovní  práci
nacházíme v etapě, kde důrazem není již jenom „vědět“, ale stávat se tím, co se
učíme. A to s pomocí naši nepřetržité duchovní zamyšlenosti. Je to mysl, která nás
dovede k nemysli. Tím se posouváme do setkání, která jsou více zaměřená na
vzdávání se, nebo-li přijímání toho, co je,  a – toto vzdávání – je srozumitelně
podané ve slovenském či českém jazyce.

Kromě on-line pondělků pořádáme  2x ročně osobní setkání, vždy na jaře a na
podzim. Podrobnosti jsou uvedeny na webu www.hawkins.support.

Ti  posluchači,  kteří  se  připojili  nedávno,  mohou  načerpat  poznatky  z  našeho
archivu on-line setkání, které jsou archivovány rovněž na webu hawkins.support.

 

Kdo má možnost si zapnout kameru, toho Julo bude moci zaregistrovat a vidět
odezvy.  Když  nebudete  mluvit  přes  mikrofon,  nebudete  vidět  v  záznamu  tohoto
setkání.

Setkání bude odrážet to, na co se Julo naladí a bude vhodné pro skupinu říci.

 

Na dnešek přišly dvě odezvy.

 

Ale nejprve si pustíme Požehnání od Dr. Hawkinse. Pohodlně usaďte či ulehněte a
začínáme.
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Video s požehnáním od Dr. Hawkinse:

https://www.hawkins.support/wp-content/uploads/2022/07/DRH-pozehnani-posluchacum-h
lasite-1280x720-2000.mp4
 

Předávám slovo Julovi:

 

JULO…

Jen ze záznamu…

 

Odezva od Adama:

Zdravím Jula, Honzu a všetkých počúvajúcich.

Nedávno si Adam vypočul rozhovor Lucie Výbornej s Jaroslavom Dušekom a Viliamom
Poltikovičom  –  režisérom  dokumentu  Tajemství  smrti  –  prikladám  link  Viliam
Poltikovič a Jaroslav Dušek: Ve smrti budeme důkladně konfrontováni s tím, jak
jsme žili . Rozhovor sa týkal spomínaného nového filmu. Zhruba od 9min 45 sek
režisér hovorí, že po smrti človek sám na sebe pociťuje to, ako jeho správanie
počas života pôsobilo na iné osoby, teda prežíva ich pocity a vidí seba pohľadom
tých druhých. Nechcem sa v tom nejako špárať, no potom človek môže byť aj na veľmi
vysokej úrovni, byť láskyplný, odpúšťajúci…. no ak je v kontakte s osobami, ktoré
sú na inej úrovni, tieto nemusia chápať jeho dobré úmysly, môže ich to priam
vytáčať, môžu sa zlostiť, obviňovať, pajediť, cítiť ukrivdení,… skrátka sa budú
prejavovať podľa svojej úrovne vedomia a on potom bude musieť prežívať tieto ich
pocity? To je potom asi najlepšie sa vyhýbať kontaktom s určitými osobami , no to
sa vždy nedá, hlavne ak ich máte na pracovisku, alebo dokonca doma. Viem, že je to
ťažká otázka, lebo ani sami nevieme ako to po smrti presne je. Aký bol pohľad
Dr.Hawkinsa na túto tému?

Adamova  ďalšia  otázka  sa  týka  vyjadrenia  Jula  počas  ostatného  211.  on-line
stretnutia, keď spomenul, že jedenie pelendrekov spôsobuje zvýšenie krvného tlaku.
Adamove všedné ja sa hneď ozvalo – veď to je jasná príčinnosť. Hneď si aj
vygúglilo  potvrdenie  tohto  stanoviska,  ktoré  sa  tak  ťažko  zanecháva.
Napr.  Pelendrek  môže  aj  v  malom  množstve  zvýšiť  krvný  tlak  |  Zdravie  |
Techpedia alebo Muž skonal na zástavu srdca: Populárne cukrovinky sa mu stali
osudnými! Toto nemal robiť | Nový Čas. Neexistencia príčinnosti je asi najťažšie
pochopiteľnou vecou v učení Dr. Hawkinsa. Veď keď napr. niekto hodí dostatočne
veľký kameň dostatočne veľkou silou do obyčajného okna, tak sa okno rozbije a kto
zapríčinil rozbitie okna? Nuž ten, čo hodil kameň. Môže sa vyhovárať koľko len
chce, že keby tam ten kameň nebol, alebo tam nebolo okno, alebo hocičo iné,… 
jednoducho on bol tou hlavnou príčinou, to ostatné sú len také taľafatky.

Adam by mal aj oveľa viacej otázok, no tie mu napadnú počas počúvania on-line
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stretnutí a ak ich hneď kdesi nezaznamená, tak neskôr na ne zabudne.  Bude sa však
snažiť si ich zapisovať a ak je s tým Julo OK, tak ho môže zásobovať odozvami. 
Adam si možno naivne myslí, že nielen on nemá v mnohých veciach jasno a chudák
Julo pomaly už nevie o čom má hovoriť, najmä keď sa nikto nič nepýta. Týmto chcem
povzbudiť aj ostatných, nech sa pýtajú na to čo ich zaujíma, lebo Julo nám do hláv
nevidí a každá Julova odpoveď je prínosná aj pre ostatných.

Dobré ráno

Adam zo Slovenska

 

JULO…

Jen ze záznamu…

 

 

Odezva od Milana:

Poděkování za odpověď na odezvu.

Dobré ráno Julo, Honzo a Františku !

Děkuji za odpověď na můj dotaz. Odpověď byla opravdu perfektní.

 Pro mne nejvíce platí věta od Dr. Hawkinse “ Podléháme pouze tomu, co uchováváme
v mysli „.  Ta je klíčem k nemoci i uzdravení.

 Celá kniha Léčení a uzdravení mi velmi pomáhá, poskytuje mnoho návodů, jak na
sobě pracovat.

Také znovu vysvětlení Sur. 3 bylo výborné. 

Celé on-line setkání mě znovu obohatilo. Vyjadřuji velkou vděčnost za tato on-
line setkávání se.

Přeji všem dobré ráno.

Milan

 

JULO…

Jen ze záznamu…

 

HONZA:



Pokud zatím nedostáváte emailem informace o nadcházejících setkáních a chcete tyto
emaily dostávat, napište mi na: jan.macto@gmail.com.

Na stejný email můžete psát i odezvy a dotazy.

 

Je tu opět výzva k zaměření se na posílání lásky, během toho, co František bude
číst Shrnutí. Také si můžeme text v duchu opakovat, nebo si jej říkat předem,
pokud si text už pamatujeme…

 

František:

Shrnutí od Františka, (revidované Julem):

Přátelé, děkujeme, že máme opět příležitost být ve skupině stejně zaměřených a
osmózou obdarovávat naše kamarádská těla.

To nám umožňuje alespoň jednou za týden si uvědomovat, že podléháme JENOM tomu, co
uchováváme v mysli. A tedy jak jsme si jindy řekli, na co vrháme pohledy a
komentáře, tedy na to, co chceme, ale i nechceme, to potom intenzivněji chytáme.
Je na nás, kolik pozornosti věnujeme vzcházejícímu obsahu. A zde je nutno říci, že
my  usilujeme  jít  směrem,  kde  nemáme  komentáře.  Boha  nacházíme  skrze
jednoduchost. Přece je jednoduché zanechat komentáře. Tomu každý rozumí, ale trklo
vám toto rozumění?

Například, nic není dobré ani zlé, jen myšlenky skrze naše stanoviska to dělají
takým. Tedy, když jsme se všemi myšlenkami v pokoji a klidu, tak ty věci, jakože
venku, jsou také v pokoji a klidu. Záleží na tom, kde libovolně uděláme čáru
rozdělující dobro od zla, která definuje naši dualitu. Zde je nutné si odkrýt, že
všechny názory či stanoviska jsme nakoupili jako děti od svých rodičů, sourozenců,
učitelů  a  jiných,  kteří  nás  vychovali,  jak  nejlépe  uměli  a  rovněž  také  z
předcházejících epizod života. Upouštíme od stanovisek, ale ne proto, že jsou
správná nebo nesprávná, ale proto, že toto upouštění vede k zvýšení úrovní vědomí,
co nás vede směrem k pokoji a klidu. 

Jak to udělat?

Objednáváme si, nejlépe 2x denně, láskyplné myšlenky, které nás vtahují k vidění
nevinnosti a vedou k láskyplnosti a k soucitu. Ukázalo se, že jediným účinným
pomocníkem je pokorné uvědomování si vlastních nedostatků a nevědomostí. Každý,
tedy i já, dělá vždy to nejlepší, co umí a čeho je schopný. Jinak řečeno, tímto
vlastně uznáváme Já-Bytí, v nás i ve všech osobách kolem nás.

A dáváme pozor, abychom v životě jednali oddaně bezúhonně, tedy, abychom se
nešťourali, ve svém každodenním životě, s energiemi pod úrovní 200, což je úroveň
bezúhonnosti. Zde je vhodné si připomenout, že tedy nemusíme sledovat světové
zprávy a šťourat se v nich. Všechno jsou vlastně pohádky, které byly vytvořeny pro
ty, kteří naoko volí mít pokoj a klid, ale vnitřně ho nechtějí, chtějí mít pravdu.

mailto:jan.macto@gmail.com


Vhodné je opakovat si jakoukoliv jednu modrou větu, kterou si týdny, měsíce či i
roky oddaně říkáme a používáme na všechno, co nás každý den potkává. Příkladem
jsou věty:

„Vykonávám potřeby přítomnosti, aniž bych si přál, aby věci byly jinak.“

„A  budu  vědět,  co  je  třeba  vědět,  až  to  bude  třeba  vědět  (vidět,  slyšet,
poznat…).“

„A jsem zodpovědný za úsilí a ne za výsledek.“

„Všechen strach je mylnou představou, a já to bezpodmínečně vím, jdu skrze něj,
stůj co stůj. V absolutní Skutečnosti okamžiku jsem vždy v bezpečí.“ Důvodem proč
většinu věcí děláme, je ze strachu z nemoci, z chudoby, ze stáří či ze smrti.

„Myšlenky  naskakují  oproti  tichému  pozadí  nemyšlenkovitosti.“  A  na  každou
myšlenku,  moji  i  jiných,  máte  právo  si  říci:  „Děkuji  za  pozvání,  nepřijímám!“

A jak jsme si již řekli, modlíme se soustavně o Boží Přízeň, čili o přeměnu
vyvolávající duchovní energii, která jakoby nabuzovala možnosti, které by nám snad
jinak  nepřišli  na  mysl  v  tom  čase.  Například  o  Přízeň  na  vzdávání  našich
nakúpených stanovisek, snad i bezeslovně, aby se naše situace ve vzájemném pokoji
a klidu nějak poriešila a vykrystalizovala, či snad udrncala.

Pomoc Boha se projeví tehdy, když si přiznám, že s těmi problémy se já sám neumím
vyspořádat, jsem v koncích a jednoduše je vzdávám Bohu.

Takto  vědomě  zlehka  obměkčujeme  naše  zarytá  stanoviska  a  postupně  uvolňujeme
překážky k pokoji a klidu v nás, tedy představy a koncepty v nás. Jednoduše
řečeno, přestáváme šťúrat myšlenkovitostí do pozorovaných lidí a věcí a dovolujeme
jim být tím, čím jsou. Vlastně dovolujeme jiným, aby byli jiní, a nedovolujeme
jiným, aby měnili NAŠE zaměření. Tedy máme ochotu vzdát se své  tvrdohlavosti,
čímž otevíráme prostor Duchovní Vůlí Já-Bytí. Postupně děkujeme všem emocím a
pocitům za pozvání, které nepřijímáme, ale naopak vzdáváme je, protože z nich
neustále džusuje náš ego-macík, který chce soustavně zakusovat a nechce mít pokoj
a klid. Při upřímném zaostření je vidět, že každá emoce je sama o sobě její
vlastní odměnou.

Děkujeme ti, Ó Pane, za tvoji Boží přítomnost, která se projevuje jako pokoj,
ticho  a  existence.  A  dospějeme  k  poznání,  že  „Moje  skutečnost  je  dokonalá
vyrovnanost a souladná souhra.“

A jak Dr. Hawkins říká – Gloria in Excelsis Deo – čili Nejvyšší Sláva Bohu.

 

KONEC – po vyčerpání témat neoficiální části.

 

Bezplatné připojování se zůstává zachováno, pokud příspěvky postačují na krytí
výdajů.



Družstvo Evoluce, které tyto aktivity zastřešuje, je financováno jen z darů.

Minulý týden bylo darováno 1755 Kč

Děkujeme za finanční podporu.

 

Nabízíme záznam celého on-line setkání:

 

Zvukový záznam v MP3:

https://drive.google.com/file/d/158Ftd2tcT1dQ-gQU0out2Dy3_4LqBVmL/view?usp=sharing

https://drive.google.com/file/d/158Ftd2tcT1dQ-gQU0out2Dy3_4LqBVmL/view?usp=sharing

